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Z á p i s  
 

ze  3. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, konaného dne 

15. 2. 2021, od 16.00 hod., VIDEOKONFERENČNĚ 

Přítomni: dle prezenční listiny záznamu o připojení jednotlivých členů k videokonferenci  

Omluveni:  Ing. Šturma 

 

Program jednání:  

Aktuální informace k epidemiologické situaci v kraji i v celé ČR. Stavu v našich 

krajských nemocnicích, zdravotnických a sociálních zařízeních a stavu očkování 

v Královéhradeckém kraji. 

 

Zahájení 

Výbor byl svolán k informování o aktuální závažné epidemiologické situaci v našem kraji.  

Jednání 3. výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájila v 16.00 hod 

předsedkyně výboru Ing. Dana Kracíková. Přivítala všechny členy výboru, kteří se 

videokonference účastnili. Dle přihlášených členů výboru v počtu 14 je výbor usnášeníschopný. 

Přivítala hosty - hejtmana Královéhradeckého kraje Mgr. Martina Červíčka, radního pro 

zdravotnictví MUDr. Zdeňka Finka, Ing. Lenku Zdražilovou vedoucí oddělení Odboru 

zdravotnictví KÚ KHK a za Zdravotnický holding. MUDr. Jiřího Řezníčka. 

Dále informovala o schválení pokračování nouzového stavu v ČR, který je určitě nutný vzhledem 

k aktuální epidemiologické situaci.  

Ing. Kracíková po té předala slovo MUDr. Finkovi a ten podal informaci o: 

• Zatížení nemocnic je stále stejné, výskyt onemocnění je stále také vysoký. 

• Navýšení počtu lůžek v krajských nemocnicích, které jsou ale stále průběžně obsazovány, 

situace je vážná. 

• Dodávkách vakcín, které se dělí z Fakultní nemocnici, další dodávka je očekává 23. 2. 2021 a 

poté by měly chodit průběžně každý týden. 

• Očkování probíhá dle počtu vakcín, kapacita pro očkování je vyšší 

Ing. Kracíková předala slovo p. hejtmanovi Mgr. Červíčkovi, ten informoval o: 

• Stavu nakažených osob dle věkových kategorií v našem kraji.  

• Počtu hospitalizovaných, z toho na JIP a počtu obsazených „covidových“ lůžek.  

• Informace o převozu pacientů z a do jiných krajů. 

• Kapacita lůžek pro ostatní pacienty (úrazy, závažná onemocnění, akutní případy). 

• Zásadní ovlivnění pacientů s covid-19 „britskou mutací.  

• Funkčnost nemocnic je výborná, byť na hraně vyčerpanosti. 

• Možnosti zajištění povinného testování, testování u zaměstnavatelů. 

• Pokračování očkování, doplnění a používání vakcín. 

• Připravenost očkování na další období, potřebnost počtu vakcinování 

• Stavu epidemie na Trutnovsku. 

• Opatření vlády ČR, tak aby nedošlo k zásadnímu rozvolnění, opatření v regionech, krajské 

hygieny, nákup ochranných prostředků, vrácení dětí do škol a s tím související opatření od 

března 2021. 

• Sjednocení postojů všech hejtmanů k epidemiologické situaci ve všech krajích. 
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 Ing. Kracíková dále vyzvala k diskusi 

Diskuse k tématu: 

• Očkování Astrou Zenecou, 

• Rozšíření členů Bezpečnostní rady kraje a informace kdo je členem a kteří hosté se průběžně 

dle aktuálního stavu zvou. 

• Zvýšení počtu očkování v mimořádně zasažených okresech. 

• Poměry počtu očkování dle jednotlivých městech a okresů.  

• Očkování zdravotníků a pracovníků v sociálních službách. 

• Testování a nedostatek potřebných testů. 

Diskuse se účastnili:  

MUDr. Plzák, Mgr. Červíček,  Ing. Kříž, MUDr. Řezníček, MUDr. Šidáková, Ing. Kracíková, 

MUDr. Mašek 

Ing. Kracíková 

Navrhla další termín výboru na pondělí 22. 2. 2021 od 15.00 hodin. Vzhledem k tomu, že čas 

který byl vyhrazen pro toto videokonferenční jednání byl vyčerpán a nebyly již další příspěvky 

ani dotazy do diskuse, předsedkyně výboru poděkovala členům výboru a hostům, za účast na 3. 

jednání výboru zdravotního a ve 17.00 hodin jednání ukončila.  

 

 

Příští jednání výboru se koná 22. 2. 2021 

 

 

 

………………………………………….             

               předseda výboru                   

 

 

Zapsala: Nováková Soňa   


